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Side 2

Spørgsmål: Ministeren anmodes om at kommentere det forslag til dispensationsordning for 
visse aktier, som er beskrevet i henvendelsen af 21. december 2010 fra Lars Grundtvig, 
Brabrand, jf. alm. del - bilag 143, og herunder oplyse, om den foreslåede dispensationsord-
ning imødekommer de kritikpunkter, som ministeren tidligere har anført som årsag til, at en 
løsning på den rejste problemstilling ikke er mulig.

Svar: Jeg er enig med Lars Grundtvig i, at det nuværende resultat ikke er rimeligt, og at tabene
– som i høj grad skyldtes finanskrisen og som var fradragsberettiget inden fremsættelsen af 

skattereformforslagene – bør kunne fradrages i fremtidige skattepligtige gevinster på de selv 
samme aktier.

Jeg vil derfor med henblik på fremsættelse af lovforslag i næste Folketingssamling overveje, 
hvordan der kan findes en rimelig løsning på dette problem. 


